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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

 

Protokół nr LVI/2022 

 
LVI Sesja w dniu 27 stycznia 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:40 tego samego 

dnia. Posiedzenie Rady odbyło się w trybie zdalnym. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/oświadczenia sołtysów o uczestnictwie w sesji on-line stanowią załączniki 2-10/ 

 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Sprawy organizacyjne: 
1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 20 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Miejskiej Edward Mazur poinformował, że obrady sesji są 

transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie 

z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są 

udostępniane poprzez Biuletyn Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: 

www.bip.prudnik.pl i stronę internetową www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc 

w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie 

swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego  

i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 w sprawie ochrony osób fizycznych w związku  
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z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 

uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji 

Rady Miejskiej w Prudniku znajduje się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

 

2) Przyjęcie protokołu z LIV sesji. 
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LIV sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 17 grudnia 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LIV sesji..  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

3) Przyjęcie protokołu z LV sesji. 
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LV sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 30 grudnia 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LV sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

2. Pisemna Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 18 grudnia 2021 r. 

do 27 stycznia 2022r.. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

 

http://www.bip.prudnik.pl/
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1. Informuję, że Wojewoda Opolski przekazał Gminie Prudnik 140 000 sztuk jednorazowych 

maseczek ochronnych dla mieszkańców Gminy Prudnik. Organizacją dystrybucji maseczek 

zajmuje  się Urząd Miejski w Prudniku -Gminne Centrum Reagowania.  

2. 18 stycznia  Katowicka Specjalna Strefa Ekonomiczna Spółka Akcyjna w Katowicach, jako 

zarządzający Specjalną Strefą Ekonomiczną ogłosiła zaproszenie do przetargu ofertowego 

ograniczonego mającego na celu wyłonienie podmiotu, który nabędzie prawo własności 

nieruchomości niezabudowanej położonej na terenie objętym statusem Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej w Prudniku działka Nr 2837/82 o powierzchni 1,61ha przy ulicy Przemysłowej. 

Jak wcześniej informowałem prowadzone są rozmowy z opolskim Tauronem na temat 

zaopatrzenia Specjalnej Strefy Ekonomicznej w energię elektryczną. Ostatnie spotkanie 

odbyło się  19 stycznia w Opolu.  Ze względu na fakt, że oprócz przetargu na zbycie 

nieruchomości prowadzone są również rozmowy z innym inwestorem, zaopatrzenie tego 

terenu w energię elektryczną staje się priorytetem. Zdajemy sobie sprawę, że dla rozwiązania 

tego problemu nie obejdzie się bez wykonania inwestycji polegającej na budowie nowego 

przyłącza kablowego ze stacji GPZ przy ulicy Miłej. Przekazaliśmy sugerowaną przez gminę 

trasę przebiegu kabla od ulicy Miłej do ulicy Przemysłowej - uwzględniającą w większości 

tereny należące do Gminy Prudnik. Czekamy na odpowiedź TAURONA , która powinna 

zawierać warunki realizacji inwestycji, jej harmonogram oraz trasę, po której przebiegnie 

złącze.  

3. W bieżącym tygodniu spotkałem się z inwestorem zajmującym się reaktywacją projektu 

farmy wiatrowej w Szybowicach. Przypomnę, że farma ta została ujęta w planie 

przestrzennego zagospodarowania wsi Szybowice, a także poprzedni inwestorzy pozyskali 

grunt, opracowali dokumentację i poczynili niezbędne uzgodnienia  dla jej realizacji. Po 

kilkuletniej przerwie według przedstawionych informacji zarówno sprawy własnościowe, jak 

i techniczne zostały zweryfikowane i potwierdzone, a rozpoczęcie inwestycji zaplanowano na  

przyszły rok. 

4. Zarządzeniem Nr 1/2022 z 3 stycznia ustaliłem plan finansowy budżetu Gminy Prudnik na 

2022 rok, przekazując go do realizacji wydziałom Urzędu i jednostkom organizacyjnym 

gminy. 

5. 20 grudnia, gościliśmy w Prudniku Telewizję Polską Program 2. Nasze miasto było 

„bohaterem” jednego z najpopularniejszych programów śniadaniowych w Polsce „Pytanie na 

śniadanie”. W czterech wejściach, przy okazji podawania prognozy pogody, pokazane zostały 

ciekawe miejsca w Prudniku. Tak więc redaktorzy „śniadaniówki” odwiedzili Klasztor 

Franciszkanów w Prudniku-Lesie, gdzie internowany był Kardynał Stefan Wyszyński. Tam 

też nagrane zostały utwory w wykonaniu wokalistki Młodzieżowego Studia Piosenki 

Prudnickiego Ośrodka Kultury. W kolejnym wejściach redaktorzy opisywali działania 

sportowe, których w Prudniku nie brakuje. Omówione zostały m.in. szlaki Nordic Walking  

i łucznictwo. Telewizja zawitała również do Muzeum Ziemi Prudnickiej. 

6. Zgodnie z zapisami programu wieloletniego „Senior+” na lata 2021-2025 edycja 2022  

w dniu 11 stycznia br Gmina Prudnik złożyła dokumentacją konkursową aplikując tym 

samym o środki w ramach drugiego modułu „SENIOR+” w którym środki przeznaczone są 

na wsparcie funkcjonowania już istniejących placówek – w naszym przypadku Klubu Senior+ 

funkcjonującego od grudnia 2018 r. przy ul. Traugutta 10. Zgodnie z możliwościami 

programu, aplikacja Gminy Prudnik swoim zakresem rzeczowym obejmować będzie 

współfinansowanie głównie zadań mających na celu aktywizację beneficjentów tj. osób 

korzystających z usług oferowanych przez Klub Senior+ takich jak pokrycie kosztów: biletów 

wstępu do kina, teatru, przejazdy do placówek kulturalno- oświatowych, zakup środków 

czystości, materiałów biurowych, papierniczych do zajęć artystycznych, plastycznych, opłaty 

za internet, opłaty za abonament RTV z tytułu użytkowania tychże urządzeń w siedzibie 

Klubu Senior +, opłaty za wywóz nieczystości stałych. Gmina Prudnik wnioskuje o dotację w 
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wysokości 48 000,00 zł. stanowiącą maksymalną – dopuszczalną programem- wysokość 

dofinansowania całości kosztów będących przedmiotem projektu. Rozstrzygnięcie konkursu i 

podjęcie decyzji o wyborze zadań które otrzymają dofinansowanie spodziewane jest do końca 

m-ca marca br.   

7. W pierwszych dniach nowego roku Gmina Prudnik złożyła do Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu wniosek o udzielenie dotacji dotyczącej 

realizowanego przez Gminę  zadania pn „Montaż nowego kotła c.o. w WDK 

Piorunkowice”.  Budynek Wiejskiego Domu Kultury w Piorunkowicach zaopatrywany był w 

ciepło w wyniku eksploatacji kotłowni węglowej zlokalizowanej w budynku. 

Eksploatowanym do chwili obecnej źródłem ciepła jest kocioł grzewczy wyprodukowany w 

roku 2015, który zasilany jest miałem węglowym. Stan istniejący charakteryzował się 

zużyciem opału o najniższej energetyczności (miału węglowego) w ilości 6,5 tony na rok oraz 

spadającą systematycznie z każdym rokiem sprawnością cieplną kotła, która powodowała 

zwiększenie ilości zużywanego paliwa, a tym samym zwiększenie ilości zanieczyszczeń 

emitowanych do atmosfery.  Wobec powyższego faktu zrealizowane zadanie polegało na 

fizycznej likwidacji istniejącego kotła na miał opałowy oraz na zakupie i montażu 

nowoczesnego kotła piątej klasy na ekogroszek tj. paliwo charakteryzujące się znacznie 

lepszymi parametrami niż stosowany dotychczas miał węglowy. Nowy kocioł posiadać będzie 

nominalną moc 35 kW (wystarczającą do zabezpieczenia niezbędnego ciepła do 

funkcjonowania obiektu wiejskiego domu kultury) i cechować będzie się sezonową 

efektywnością energetyczną na poziomie 92%, szacowanym zużyciem opału na poziomie ok. 

4 ton w skali roku oraz niskimi poziomami emisji tak pyłu jak i innych zanieczyszczeń. 

Wojewódzki Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu w chwili obecnej 

weryfikuje wniosek Gminy Prudnik, zgodnie z którym Gmina Prudnik wnioskuje  

o dofinansowanie zadania pn „Montaż nowego kotła c.o. w WDK Piorunkowice” w kwocie 

13 500,00 zł.  Decyzji w przedmiotowej sprawie spodziewamy się w miesiącu lutym br. Jak 

już wcześniej podkreślaliśmy podobny tryb postepowania tj. aplikowanie o dotacje ze 

środków WFOSiGW będzie wdrażany przy kolejnych planowanych w przyszłości zadaniach 

związanych z wymianą istniejących źródeł ciepła w obiektach będących własnością Gminy 

Prudnik. Przypominam że w miesiącu listopadzie 2021 r.  Wojewódzki Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu po rozpatrzeniu i weryfikacji wniosku Gminy 

Prudnik podjął uchwałę, zgodnie z którą Gmina Prudnik otrzymała dofinansowanie zadania 

pn. „Modernizacja kotłowni w Szkole Podstawowej w Szybowicach” w kwocie 48 300,00 zł. 

8. W dniu 24 stycznia br Gmina Prudnik złożyła do biura Lokalnej Grupy Działania 

„Płaskowyż Dobrej Ziemi” w Kietrzu wniosek pn „,,Sami Swoi" - wakacyjne, plenerowe 

prezentacje filmowe”, który ubiegać będzie się o wsparcie w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. ,,Sami Swoi" - wakacyjne, plenerowe prezentacje 

filmowe - to propozycja operacji polegającej na organizacji w roku bieżącym wakacyjnego, 

ogólnodostępnego kina plenerowego, pierwszego tego typu wydarzenia kulturalnego 

planowanego do organizacji w trzech miejscowościach wiejskich Gminy Prudnik 

(Szybowicach, Rudziczce oraz Moszczance). Głównym celem operacji jest promocja 

specyfiki obszaru połączona z popularyzacją kultury filmowej wśród mieszkańców terenów 

wiejskich Gminy Prudnik oraz wyrównywanie szans w dostępie do kultury - mieszkańcy 

terenów wiejskich gminy Prudnik mają ograniczony dostęp do kina ze względu na miejsce 

zamieszkania, gdyż jedyne w powiecie kino zlokalizowane jest w mieście Prudnik. Repertuar 

planowanych do realizacji w ramach operacji 3 pokazów plenerowych łączyć będzie w sobie 

trzy aspekty: - edukacyjny związany z ochroną środowiska (projekcja filmu z zakresu 

segregacji odpadów komunalnych), 

    - promocyjny przedstawiający skomplikowaną specyfikę regionu (projekcja filmu 

dokumentalnego pt „Sanitariuszka” o wybitnej postaci ziemi prudnickiej - Pani Walerii 
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Nabzdyk) oraz  

- integracyjny (projekcja filmu fabularnego o tematyce familijnej).  

Projekt o całkowitej wartości brutto 68 880,00 zł ubiega się o maksymalne dofinansowanie 

określone w Programie Rozwoju Obszarów Wiejskich określone na poziomie 63,63 % 

wartości kosztów kwalifikowalnych projektu co w przypadku niniejszego projektu oznacza 

kwotę 43 828 ,00 zł. Decyzji o wyborze projektów do dofinansowania w ramach ogłoszonego 

konkursu spodziewać należy się w okresie ok. 3 miesięcy o czym będę Państwa Radnych 

informował. 

9. Zgodnie z planem budżetu na 2022 rok ogłoszone i rozstrzygnięte zostały następujące 

procedury przetargowe: 

1) rozstrzygnięto postępowanie na przewóz pasażerów  w komunikacji miejskiej. Umowę na 

okres 27 miesięcy zawarto z  Michałem Jednorogiem, prowadzącym działalność gospodarczą 

pod nazwą Przedsiębiorstwo  Usługowo Handlowe FOX Michał Jednoróg z Głogówka. 

Kwota umowy za okres na jaki zawarto umowę wynosi- 881 900,00 zł. 

2) postępowanie na likwidację wysokoemisyjnych, indywidualnych źródeł ciepła w lokalach  

komunalnych gminy Prudnik w procedurze „zaprojektuj i wybuduj” na 3 zadania 

unieważniono. 

          część 1  -  budowa przyłącza C.O. oraz węzła cieplnego dla budynku             

mieszkalnego   wielorodzinnego ul. Traugutta 30,  

          część 2 -   budowa przyłącza C.O. oraz węzła cieplnego dla budynku                   

mieszkalnego wielorodzinnego  ul. Kołłątaja 19,  

          część 3 -   budowa przyłącza C.O. oraz węzła cieplnego dla budynku          

mieszkalnego wielorodzinnego   ul. Chrobrego 16. 

                    W części 1, 2 i 3 cena otrzymanej oferty przewyższała kwotę, którą  

zamawiający zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia. Po           skorygowaniu 

opisu  przedmiotu zamówienia postępowanie będzie ponownie ogłoszone. 

           3) ogłoszono przetarg w procedurze europejskiej na zakup energii elektrycznej    

           dla Gminy Prudnik oraz jednostek organizacyjnych i spółek gminy. Otwarcie  

           ofert odbędzie się 22.02.2022 r. 

10. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku zrealizowała autorski projekt pod nazwą „Prudnik 

to My!”. Wydany został kalendarz na rok 2022, w którym pierwszoplanowe role odgrywają 

mieszkańcy Gminy Prudnik, przedstawieni w szczególny sposób. Klimat miejsca tworzą 

ludzie, dlatego w kalendarzu sportretowane zostały różne grupy i środowiska - od 

najmłodszych po seniorów - jakie tworzą społeczność naszej małej ojczyzny. Podstawą do 

jego stworzenia stały się profesjonalne fotografie, autorstwa prudniczanki - Elżbiety 

Szymańskiej-Gulowaty, wykonane w ostatnich miesiącach roku 2021, podczas dwunastu sesji 

zdjęciowych. Kalendarze zostały rozprowadzone wśród mieszkańców Prudnika. 

11. Startuje kolejna wirtualna edycja "Biegu Policz się z Cukrzycą". Impreza towarzyszy 

trzydziestemu Finałowi Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Zachęcamy do udziału w 

wydarzeniu, a tym samym do promowania zdrowego i aktywnego stylu życia, a przy tym 

wsparcia inicjatywy. Jak w ubiegłym roku, tak i tym razem należy pokonać dystans minimum 

5km i zarejestrować bieg w dowolnej aplikacji mobilnej. Następnie wypełnić kartę 

zgłoszeniową w siedzibie sztabu WOŚP lub przesłać mailowo do ASiP oraz wrzucić dowolną 

kwotę do specjalnej puszki w sztabie WOŚP i udokumentować pokonaną trasę, którą każdy 

wyznacza sobie sam w dniach 28-30.01.2022r. Przypominamy, że sztab WOŚP ulokowany 

będzie w Kinie Diana, przy ul. Mickiewicza. Na stronie internetowej Agencji Sportu i 

Promocji w Prudniku można zapoznać się z Regulaminem biegu oraz pobrać kartę 

zgłoszeniową. 

12. W najbliższych dniach w naszym województwie zaplanowane są ferie zimowe. W tym 

czasie dzieci z reguły mają mniej obowiązków i więcej wolnego czasu. Dlatego w trosce o 
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wszechstronny rozwój dzieci Agencja Sportu i Promocji w Prudniku, wraz z innymi 

jednostkami, zaprasza najmłodszych i tych starszych do wspólnego spędzania czasu w sposób 

bezpieczny i aktywny. Przygotowaliśmy moc atrakcji, które będą się odbywać codziennie 

przez okres ferii. Zaplanowaliśmy m.in. jogę dla dzieci, zajęcia brazylijskiego Jiu-Jitsu, tor 

rolkowy, frisbee – latające dyski, wielorakie turnieje, a także uwielbiane od lat „Papierzaki”, 

czyli konkurs modeli latających z papieru. Serdecznie zapraszamy wszystkich uczniów i ich 

rodziców do udziału w zaplanowanych  zajęciach. Również Prudnicki Ośrodek Kultury i 

Biblioteki Publicznej zaprasza dzieci i młodzież na zajęcia prowadzone w formie warsztatów, 

które będą odbywać się  w godzinach dopołudniowych. Wśród propozycji: warsztaty gry na 

instrumentach,  linorytu, kolażu i musicalowe. Szczegółowe informacje na temat oferty 

jednostek organizacyjnych gminy można znaleźć na stronach internetowych Agencji i POK.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała radnych czy ktoś chciałby się odnieść do przedłożonej 

informacji? 

 

Radna Zofia Zeprzałka-Krzemień wyraziła zdanie, że w sprawozdaniu jest wiele 

ciekawych informacji. Jednak największe zainteresowanie wzbudziła w radnej informacja  

o wniosku złożonym na organizację kina plenerowego oraz bogata propozycja na spędzanie 

czasu podczas ferii. Zapytała Zastępcę Burmistrza Jarosława Szóstkę jak duże szanse  

w obecnej sytuacji pandemicznej są na to, że zadania zostaną zrealizowane? 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka oznajmił, że w chwili obecnej wszystkie zajęcia 

muszą zostać przeprowadzone zgodnie z obowiązującymi przepisami dotyczącymi reżimu 

sanitarnego. Aktualne pozwalają na przeprowadzanie zajęć w formie warsztatowej. Zastępca 

dodał, że liczy na to, iż w najbliższym czasie przepisy nie zostaną zaostrzone, jednak nawet 

gdyby tak się stało część zajęć będzie mogła się odbyć w formie zdalnej przez Internet. 

Odnośnie kina plenerowego w ramach akcji „Sami Swoi” Zastępca oznajmił, że wniosek 

został złożony we współpracy z Prudnickim Ośrodkiem Kultury. Szanse na pozyskanie 

środków J. Szóstka ocenił na 99%. Operatorem środków będzie lokalna grupa działania 

Płaskowyż Dobrej Ziemi, którego Gmina Prudnik jest członkiem i który skutecznie rozdziela 

pozyskiwane fundusze, czego przykładem jest wyposażenie w ostatnim czasie wiejskich 

domów kultury. Projekcje dla mieszkańców sołectw będą darmowe. Jest to w dalszym ciągu 

wychodzenie Prudnickiego Ośrodka Kultury z ofertą do terenów wiejskich. Jarosław Szóstka 

wspomniał, że od września prowadzone były zajęcia warsztatowe co pokazało duży potencjał 

oraz dużą chęć uczestnictwa mieszkańców sołectw w tego typu akcjach kulturalnych, więc 

będzie to kontynuowane i POK będzie wychodził z taką ofertą. Również w mieście działania 

POK Muzeum oraz AsiP będą skoordynowane, częściej będą uruchamiane wspólne projekty 

na zasadzie kulturalnej wiosny czy lata w mieście, aby każdy z mieszkańców mógł znaleźć 

coś dla siebie.  

 

Radny Stanisław Mięczakowski odniósł się do pkt 7 sprawozdania. Oznajmił, że bardzo 

cieszy go fakt, że Burmistrz kładzie nacisk na politykę nisko emisyjną. Dodał jednak, że 

wczytując się w treść ma pewno rozbieżności. Otóż Gmina w bieżącym roku aplikowała  

o pozyskanie środków na wymianę źródła ogrzewania w Piorunkowicach, jednak wczytując 

się dalej widać, że inwestycja dopiero jest planowana. Radny zapytał czy jeśli Gmina aplikuje 

o środki to czy zadanie to jest już zrealizowane na etapie rozpatrzenia projektu czy dopiero  

w chwili obecnej Gmina aplikuje o środki i zadanie zostanie wykonane w najbliższym czasie? 

Drugie pytanie dotyczy tego, jakie sołectwa złożyły akces do programu Sami Swoi? Pytanie 

trzecie dotyczy zebrania wiejskiego w Łące Prudnickiej, które dotyczyć będzie wyboru 

nowych władz, a mianowicie sołtysa i rady sołeckiej. Radny zapytał, czy mając na uwadze 

wzrost zakażeń, dobrym pomysłem jest organizacja tego zebrania? Zasugerował, że może 
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warto zastanowić się nad zmianą daty spotkania i przesunąć je chociażby o miesiąc.  

 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka oznajmił, że nie ma wiedzy na temat tego jak 

sytuacja może wyglądać za miesiąc. Jeżeli wybór nowego sołtysa będzie odwlekany to 

wystąpi sytuacja tzw. „bezkrólewia” w Łące Prudnickiej. Są pewne zadania, które realizuje 

się przy współpracy z sołtysem, dlatego nie można pozwolić sobie na dłuższy wakat na tym 

stanowisku. Jarosław Szóstka zapewnił, że wszyscy zdają sobie sprawę z obecnej sytuacji. 

Planując to spotkanie nikt nie przypuszczał, że ilość zachorowań tak wzrośnie. Obecnie nie 

ma żadnych obostrzeń, które zabraniałyby organizację tego typu spotkań. Biorąc pod uwagę 

największą frekwencję jeśli chodzi o ludność Łąki Prudnickiej w tego typu wydarzeniach  

w ciągu ostatniego czasu przypuszcza się, że będzie to około 100 osób maksymalnie. 

Przygotowane zostanie 150 miejsc na hali w Łące Prudnickiej z zachowaniem odpowiedniego 

dystansu, przed wejściem nastąpi weryfikacja w formie oświadczenia, pilnowany będzie 

dystans, maseczka i dezynfekcja. Uruchomiona zostanie też wentylacja zamontowana na hali 

w Łące Prudnickiej. Formułą spotkania również zostanie okrojona tylko do najuważniejszych 

części, gdyż najważniejszy jest wybór sołtysa. Jeśli chodzi o akces sołectw w programie Sami 

Swoi to biorą w nim udział sołectwa wpisane we wniosku. Odnośnie wypowiedzi związanej  

z wymianą pieca w Piorunkowicach: wniosek został złożony i obecnie weryfikowany,  

a Gmina oczekuje na pozytywne rozstrzygnięcie na dofinansowanie z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur przekazał informację dotyczącą prognozowanej 

ilości zakażeń podanej w jednej ze stacji radiowej. Apogeum przewidywane jest na marzec, 

więc faktycznie zebranie wiejskie lepiej zorganizować szybciej i nie czekać. 

 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

3. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego - Gminę Prudnik za rok 2021 (druk nr 984). 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt sprawozdanie. Przewodnicząca 

zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie?  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie sprawozdania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego - Gminę Prudnik za rok 2021 (druk nr 984).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 
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Wobec powyższego głosowania Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego - Gminę Prudnik za rok 2021 zostało przyjęte. 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 12/ 

 

4. Gospodarowanie mieniem: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 985) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 985 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 985).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/910/2022 w sprawie nabycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości ograniczonym 

prawem rzeczowym użytkowania (druk nr 986) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 986 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości ograniczonym 

prawem rzeczowym użytkowania (druk nr 986).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/911/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

obciążenie nieruchomości ograniczonym prawem rzeczowym użytkowania została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 987) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 987 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 987).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/912/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 988) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 988 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 988).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/913/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16/ 
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5) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 989) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 989 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 989).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/914/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 990) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 990 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 990).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/915/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 991) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 
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się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 991 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 991).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/916/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 992) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 992 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 992).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/917/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 993) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 993 pod 
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głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 993).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/918/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 994) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 994 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 994).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/919/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 995) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 995 pod 

głosowanie: 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 995).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/920/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23/ 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 996) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 996 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 996).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/921/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24/ 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 997) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 997 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 997).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/922/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25/ 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka 

i Moszczanka (druk nr 998) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 998 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka 

i Moszczanka (druk nr 998).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/923/2022 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar 

części wsi Łąka Prudnicka i Moszczanka została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania (druk nr 

999) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 999 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania (druk nr 999).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/924/2022 w sprawie trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów, dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów oraz wartości punktów branych pod uwagę w drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę 

Prudnik oraz w sprawie określenia kryteriów, dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

tych kryteriów oraz wartości punktów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do 

pierwszych klas publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Prudnik dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły (druk nr 1000) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1000 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów, dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów oraz wartości punktów branych pod uwagę w drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę 

Prudnik oraz w sprawie określenia kryteriów, dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

tych kryteriów oraz wartości punktów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do 

pierwszych klas publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Prudnik dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły (druk nr 1000).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/925/2022 w sprawie określenia kryteriów, 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz wartości punktów branych 

pod uwagę w drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Prudnik oraz w sprawie określenia kryteriów, dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz wartości punktów branych pod uwagę 

w postępowaniu rekrutacyjnym do pierwszych klas publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Prudnik dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej 

szkoły została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28/ 

 

4) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Prudnik, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków (druk nr 1001) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1001 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Prudnik, udostępnionych dla operatorów 

i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków (druk nr 1001).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/926/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Prudnik, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 29/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody (druk nr 1002) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1002 pod 

głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody (druk nr 1002).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/927/2022 w sprawie ustanowienia 

pomników przyrody została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 30/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 

1003) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Głos zabrała Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień. Oznajmiła, że nie chce odnosić się do 

zapisów planu pracy, bo one nie wzbudzają wątpliwości. Poinformowała natomiast, że 

Ojcowie Franciszkanie szykują wielką uroczystość z powodu 170 rocznicy sprowadzenia tego 

zakonu na nasze ziemie. Planowane są ciekawe przedsięwzięcia. Radna wyraziła myśl, aby  

w planach całej rady czy poszczególnych komisji znaleźć miejsce na wpisanie spotkania  

w Urzędzie w przedstawicielami Klasztoru. 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka oznajmił, że nie trzeba pomysłu wpisywać do planu 

pracy, jednak będzie miał na uwadze ten fakt i z chęcią pomoże w organizacji takiego 

spotkania z Ojcem Antonim Dudkiem, jeśli sytuacja pozwoli to najlepiej stacjonarnie, a jeśli 

nie to w ostateczności zdalnie, aby przedyskutować jak te obchody mają wyglądać. J. Szóstka 

zapewnił, że przewodniczący komisji jak najbardziej mogą liczyć w tym temacie na wsparcie. 

Radny Jacek Urbański poparł słowa Zastępcy Burmistrza. Plan jest planem, natomiast 

wszelkie zmiany można nanieść w ciągu trwania roku. 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur wyraził zdanie, że bliżej obchodów na pewno 

wszyscy się włączą w ich organizację i będzie to niezapomniana uroczystość duchowa.  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że jak tylko obrady znów będą stacjonarne to bardzo 

chętnie zaprosi Ojca Antoniego, aby mógł przedstawić swoje plany.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 1004 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 

1003).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 



18 

 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/928/2022 w sprawie uchwalenia planu 

pracy Rady Miejskiej w Prudniku została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 1004) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1004 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 1004).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/929/2022 w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Prudniku została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 32/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 1005) 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż dostała informację o nieobecności radnego 

Zygmunta Bochenka – Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, natomiast o odczytanie uzasadnienia poprosiła 

Wiceprzewodniczącego Edwarda Mazura. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odczytał uzasadnienie petycji. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1005 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 1005).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kosiński 

BRAK GŁOSU (2) 

Zygmunt Bochenek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/930/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji 

została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 33/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (druk nr 1006) 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy jeśli mieszkańcy dopełnią formalności 

wymienionych w uzasadnieniu będą mogli ponownie złożyć petycję? 

Przewodnicząca oznajmiła, że jeśli mieszkańcy dopełnią formalności prawnych to nic nie 

stoi na przeszkodzie, aby petycja ponownie została rozpatrzona.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta,  

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1006 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie petycji bez rozpatrzenia (druk nr 1006).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Josel Czerniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/931/2022 w sprawie pozostawienia petycji 

bez rozpatrzenia została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 34/ 
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10) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1007) 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1007 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1007).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVI/932/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi 

została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 35/ 

 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca oznajmiła, że w programie esesja zamieszczone zostały odpowiedzi na 

interpelacje radnych. Kolejno: 

1) 99/2021 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie podania kwot kar i mandatów  

z tytułu zanieczyszczenia powietrza - spalania śmieci, nieszczelnych szamb, zaśmiecania 

miasta 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 36/ 

2) 131/2021 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie dostosowania komunikacji 

miejskiej do godzin pracy Steinpol Central Services Sp. z o.o. 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 37/ 

3) 132/2021 interpelacja radnej Katarzyny Rożek w sprawie ustalenia pierwszeństwa 

poruszania się na ulicy Małachowskiego na wysokości Baszty 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 38/ 

4) 133/2021 interpelacja radnej Katarzyny Rożek w sprawie poprawy nawierzchni alejek na 

cmentarza 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 39/ 

5) 134/2021 interpelacja radnej Katarzyny Rożek w sprawie odrestaurowania fontanny 

znajdującej się naprzeciwko POK 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 40/ 

6) 135/2021 interpelacja radnej Katarzyny Rożek w sprawie stworzenia bezpiecznego 

przejścia dla pieszych w okolicy Ronda Szozdy 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 41/ 
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7) 136/2021 interpelacja radnej Katarzyny Rożek w sprawie naprawy kratki ściekowej przy 

zakładzie Henniges Automotive Sp. z o.o. 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 42/ 

8) 1/2022 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie utworzenia 

podmiejskiej sieci komunikacyjnej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 43/ 

9) 2/2022 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie wykonania prac 

naprawczych na u. Kwiatowej przy posesji 3,10 oraz Jana Pawła II przy posesji 24 w Łące 

Prudnickiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 44/ 

10) 3/2022 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie ustalenia 

harmonogramu bezpłatnego korzystania z hali sportowej przez mieszkańców Łąki Prudnickiej 

w wymiarze 2 godzin zegarowych 2 razy w tygodniu 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 45/ 

11) 4/2022 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie uzupełnienia ubytków w 

nawierzchni drogi ul. Jana Pawła II 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 46/ 

12) 5/2022 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie informacji odnośnie przejęcia 

od KOWR-u przez Gminę działki nr 351/5 w Łące Prudnickiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 47/ 

13) 6/2022 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie wykonania wiaty 

śmietnikowej przy nowo powstałym obiekcie w Łące Prudnickiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 48/ 

 

Radny Stanisław Mięczakowski odniósł się do interpelacji złożonej w ubiegłym roku 

dotyczącej zmiany organizacji ruchu na ulicy Piastowskiej i Nyskiej. W ślad za tym doszło do 

spotkania Burmistrza, Starosty oraz naczelników wydziałów. Zostały na spotkaniu 

poczynione pewne postanowienia. Radny zapytał czy w związku z tym doszło do powołania 

zespołu, który był ustalony na poziomie gmina-starostwo celem zmiany organizacji ruchu  

i przyjrzenia się sprawom konfliktowym dotyczącym organizacji ruchu w całym mieście. 

Druga sprawa poruszona przez radnego to kwestia remontu chodnika prowadzącego do Łąki 

Prudnickiej. Radny przypomniał, że w 2020 r. Złożył interpelacje w sprawie. W odpowiedzi 

zawarto informację, że we wrześniu 2020 remont ten zostanie wykonany. Tak się jednak nie 

stało. Radny zapewnił, że zdaje sobie sprawę z trudności finansowych. W 2021 r. Interpelacja 

została ponowiona po wypadku, który miał miejsce na tej trasie. Wówczas również 

odpowiedź była pozytywna. Radny zapytał czy w bieżącym roku 2022 zostały zaplanowane 

środki na remont częściowy tego chodnika oraz czy w stosunku do Gminy zostały 

wystosowane jakieś roszczenia odszkodowawcze z tytułu wypadku, który miał miejsce na 

tym chodniku? 

 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że zaplanowane środki na remonty cząstkowe 

nigdy nie są dedykowane z góry na konkretne ulice, czy któreś chodniki. Oznajmił, że należy 

przyjrzeć się czy w ramach tych środków będzie można dokonać doraźnych napraw 

nawierzchni, a nie wymiany całego chodnika. Jarosław Szóstka powiedział, że nie ma 

żadnych informacji na temat rozpoczęcia procedury odszkodowawczej od osoby, która miała 

tam wypadek. Zaznaczył, że wypadek wydarzył się na pojeździe nie uprawnionym do 

przemieszczania się po chodnikach. Odnośnie pierwszego pytania Wiceburmistrz oznajmił, że 

ciężko jest odpowiedzieć. Z tego co wie zespoły takie spotykają się z częstotliwością jednego 

czy dwóch miesięcy jeżeli chodzi o zmianę przepisów bieżących.  
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7. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że interpelacje można składać bezpośrednio do Biura 

Rady bądź na ręce Przewodniczącej. 

 

8. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że w kolejnych podpunktach znajdują się uchwały do 

zapoznania przez Radę kolejno: 

1) Uchwała nr 654/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z 

dnia 18 stycznia 2022 r. w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy 

Prudnik 

/uchwała stanowi załącznik nr 49/ 

2) Uchwała nr 684/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z 

dnia 18 stycznia 2022 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu określonego w 

uchwale budżetowej Gminy Prudnik na rok 2022 

stanowi załącznik nr 50/ 

 

O odczytanie uchwał Przewodnicząca poprosiła Wiceprzewodniczącego Edwarda Mazura. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odczytał uchwały. 

 

Skarbnik Wioleta Zator odniosła się do planowanej kwoty długu. Przekazała pozytywną 

informację na temat rzeczywistej wykonanej kwoty długu na 2021 rok. Zaznaczyła, że 

nastąpił spadek zadłużenia na koniec roku. Gmina zaciągnęła niższy kredyt niż był planowany. 

Wskaźnik zadłużenia ogółem na koniec 2021 roku w odniesieniu procentowym do dochodów 

ogółem ulegnie znacznemu zmniejszeniu do wysokości 33,05%. Jest to zauważalny spadek 

wskaźnika o 6,19% w odniesieniu roku 2020.  

 

Przewodnicząca rady odczytała podziękowania dla działań żołnierzy wojska polskiego 

 

Przewodnicząca przypomniała o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego.  

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LVI Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 
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